



Bestyrelsesmøde mandag den 12. august 2024 kl. 18.30

Til stede: Ole, Bodil, Ulli, Annette, Lenette, Jan, Gisla, Charlotte

Referent: Charlotte

Ad 1) Godkendelse af sidste referat

Referatet blev godkendt med følgende kommentarer:

- Charlotte mangler at sende info ud om tilbud bl.a. for Oliver's. Ole sender tekst til Charlotte.
- Annette mangler at komme med lidt tekst til hendes profil omkring adfærdskonsulent til hjemmesiden.

Ad 2) Post og nyheder fra DcH-Danmark og -Kreds 4

- HB har i lang tid arbejdet med "synlighed og rekruttering af frivillige" de søger fondsmidler til at synliggøre DcH og forhåbentlig herve nye medlemmer og frivillige.

"En hund efter natur" bliver projektets titel og det er målet at få flere børn/unge ud i naturen med deres hund og familien. hvad man kan lave i naturen med sin hund, kombineret med hundetræning.

Det andet ben af projektet er mere uddannelse til vores instruktører – både dem vi allerede har, men forhåbentlig også en flok nye.
- Nose work udvalget fik godkendt deres ansøgning om deltagelse i DM 2025.
- Der er også forespørgsler om at sende SMS'er via Klubmodul-appen, men grundet de væsentlige omkostninger vil dette vil blive taget op på Landsmødet 2025.
- Der arbejdes på elektroniske startbøger, Ideen blev præsenteret for HB på mødet i april, som har en bred opbakning.

Ad 3) Kassereren – regnskab og medlemstal

Vi har pr. d.d. Betalt for 165 medlemmer (desværre 28 mindre end sidste år på samme tid). Aktiver pr. den 12/8-24 i alt 243.655,64 kr.

Ad 4) Bordet rundt – Alle

Ulli

Rotteproblemet er nu løst, men når det regner, løber det over og sandet under fliserne bliver skyllet væk.

Ulli får hentet tilbud hjem, hvad det vil koste, at få problemet løst og undsøger samtidig om vi kan få lavet en tappe ved bagindgangen ved samme lejlighed.

Hvad gør vi ved Ringriderpladsen, Charlotte skriver til Kommunen omkring aflevering af pladsen. (langt græs, muldvarpeskud og brønd der ikke er dækket til).

Vi må fremadrettet ikke bruge Nybøl Østerskov mere. Med undtagelse af sognerådets stykke. Da vi ikke bruger Nybøl Nor nok, vil vi ikke længere ofre tid og penge på at vedligeholde området.

Lenette har fået fat i marker ved Gammelgab, som vi må bruge til stævner og et område (grusgrav) ved Dynt, som vi må bruge til træning.

Jan

%

Ole

%

Lenette

Vi sender fremadrettet en buket blomster til ca. 200,- ved længerevarende sygdom til instruktører og bestyrelsesmedlemmer. Gisela sørger for buketten bliver leveret.

Lenette ønsker et skur mere, da der er meget trængt i de skurer vi har – vi afventer med det projekt.

Annette

Lorents har renoveret bordet i rallyskuret.

Når Annette deltager til DM som fanebærer får hun kørsel betalt dog max 1000,-.

Charlotte skriver ud til hundeførerne at man igen må parkere på område G.

Vil gerne holde Venskabstæve i rally.

Bodil

Agility rykker i hal den 25/9

Rally rykker i hal den 24/9

Gisela

Hvem sørger for nye sporpinde, når vi smider de pinde der er i stykker ud?

– Lorents har købt materiale til nye pinde.

Charlotte

Hvornår starter projekt lys på banen? - Ole bekræfter, at opsætningen sker i uge 35.

Hvordan tilmelder vi os til vores fællesarrangementer (for hundeførerne) – så vi gør det ens og der ikke opstår misforståelser i forhold til at hjælpe til arrangementerne.

Fremadrettet tilmelder man sig med og uden påhæng (Begge dele er gratis) Gisela sørger for at meddele, hvem der sættes på poster og hvilke poster man har. De der ikke er sat på en post kan deltage med hund.

Vi har fået en henvendelse vedrørende problemer til træning for hundeførere med hanhunde, når tæver er i løbetid.

Hvad gør vi fremadrettet med hunde i løbetid – skal vi ændre vores nuværende procedure, hvor hunde i løbetid gerne må træne med.

Der var enighed i bestyrelsen, at det fortsat er tilladt at træne med hunde, der er i løbetid. Charlotte melder tilbage til hundeføreren.

Kunne vi have profiltøj (mere end en t-shirt) som medlemmer, kan løbe i konkurrence øje med. "Smølfetrøjerne" var jo oprindeligt tænkt til, at vi skulle adskille os i forbindelse med fællesarrangementer. Men de bliver også brugt når vi er ude til konkurrence og her skiller vores egne medlemmer sig fra, det er ikke optimalt.

Charlotte tager sig af opgaven.

Skal vi have renoveret vores nuværende badeværelse?
- kan vi få lavet et ekstra toilet ved at tage lidt fra vores "kontor"?

Vi venter lidt, da vi prioriterer problemet med underminering p.g.a. regnvand.

Vi ønsker en gasgrill til de lidt mindre arrangementer – Ole køber grill og gasflaske.

Forslag til at holde lotto for at få ryddet op i alle præmier. Vi ser hvad der er tilbage efter de sidste stævner i 2024 og holder det i januar 2025, hvis der er præmier nok.

Ad 5) Kommende opgaver eller arrangementer (herunder også arrangementsudvalget)

- Status på Lydighedsstævne den 1/9

Der er problemer med at finde marker, der er store nok til spor.
Markerne skal være ens for samme klasse.
Fremadrettet er det være optimalt med kun 14 hunde (ikke 16).

Ulli har styr på hjælperne.

- Venskabskonkurrencer agility og lydighed

Agility er flyttet til fredag den 30/8. Vi vil gerne grille pølser.

Bodil sørger for glashunde til lydighedsstævnet.

Stævneleder den 6/8 bliver Lenette, da Ulli selv gerne vil deltage.

Kan vi deltage i vores egne stævner?

Som udgangspunkt kan vi.

Vi forsøger dog at friholde os når vi har agilitystævne, da stævnet kræver rigtig mange hjælpere.

- Rallystævne den 7/9

Der er styr på hjælperne

Vi skal have slået græs – hvis Kommunen ikke slår det, vil Lenette gerne hjælpe.

Charlotte og Annette ser på program mm, da der i år skal være to baner på samme tid

- Konkurrencedatoer for 2025

Vi forslår følgende datoer:

- Rally - 6. eller 7. september
- Lydighed C og B – 31. august
- Agility – 24. maj
- Lydighed A – 6. april
- NW – den 3. maj

- Generalforsamling 2024

- På valg er:

Bodil (kasserer) – modtager genvalg
Ole (Bestyrelsesmedlem) – modtager genvalg
Lenette (Suppleant) – modtager genvalg
Jan: (Suppleant) – modtager genvalg
Lorents (Revisor) – modtager genvalg
Jette K. (Revisor) - ?
Laila - ?

- Kontingent fastsættelse
- vi ønsker at fastholde nuværende kontingent

- 1.150,- for årshold
- 1.050,- for modulhold (Nose Work og hvalpetræning)

også selvom kredsen har varslet kontingentstigninger fra 129,- kr. til 140,- i 2025 og til 150 i 2026.

- Mad – Anette står for maden til Generalforsamlingen (Lenette hjælper).

Ad 6) Vedrørende træning

Vi starter 4 hvalpehold op her efter sommerferien op med 10 hundefører på hvert hold og dog kun med en instruktør (2 hold i august og 2 hold i september)

Dorthe M. har ønsket at stoppe som aspirant p.g.a. sygdom. CC har afmeldt IGU (er bekræftet).

Kunne godt bruge flere instruktører til hverdagslydighed, rally, agility og lydighed
Kan vi "prikke" nogle?

Bodil bestiller blå og gule kegler til rally. Og lydighed får nogle af de røde ind i lydighedsskuret.

Ad 7) Nyt fra websiden, FB og det nye tilmeldingssystem

Alt er opdateret på hjemmesiden d.d.

Ad 8) Eventuelt

%